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Адрес Zhengzhou Fulong New Material Technology Co.,Ltd. 
No.22, Changchun Road,  
High-tech Development Zone, 
Zhengzhou, Henan, 450000

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Our factory is a state-owned one which belongs to China National Engineering Researching Center for Multipurpose Utilization of Non-metallic Mineral
Resources. Five China national researchers from China National Engineering Researching Center are working in our facory. Our technicians are all
the Chinese authoritative experts of molecular sieve. 
With more than 15 years experiences in research, development, manufacturing and service of the molecular sieve zeolites, advantaged by our well-
organized management system and professional workers, Our factory has stable output and high quality product to meet our customers´ demands. we
are proud to supply our quality molecular sieve and service to buyers all over the world.We are searching and producing molecular sieve  
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A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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